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Jelenlévők: 
 

1. Lillik Dóra    Elnök 

2. Könczöl Luca   Elnökhelyettes 

3. Andrónyi Réka   Szombathelyi ügyekért felelős alelnök 

4. Layton Sandra   Szervezetfejlesztésért felelős alelnök 

5. Szántó Lili    Gazdasági Bizottság elnöke 

6. Nagy Anna    Diákjóléti Bizottság elnöke  

7. Wawra Máté   Kommunikációs Bizottság elnöke 

8. Tóth Huba Benedek  Rendezvényszervező Bizottság elnöke 

9. Czingráber Péter   Perspektíva főszerkesztő 

10. Szóráth Blanka   Ellenőrző Bizottság elnöke 

 
Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 8 mandátummal határozatképes. 
Lillik Dóra javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Szóráth Blanka. 
A javaslatot az Elnökség 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
 

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők: 
 

1. Aktualitások és beszámolók 

2. Küldöttgyűlés időpontja 

3. Egyebek 
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Az Elnökség 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített 
napirendi pontokat. 
 
1. Aktualitások és beszámolók 
 

Szóráth Blanka azzal kezdi meg a beszámolók sorát, hogy október 16-án részt vett egy 
EHÖK Küldöttgyűlésen, illetve lezárult a jelöltállítás időszaka. Október 17-én Karászi 
Renátával együtt ellenőrizték a jelöltállító lapokon az aláírásokat, és október 18-án részt vett 
az ELTE EDÖK Ellenőrző Bizottság ülésén. 

Wawra Máté beszámol arról, hogy október 16-án részt vett egy EHÖK 
Küldöttgyűlésen, október 17-én sikeresen lezajlott a #mediagroup ismerkedős találkozója, 
október 20-án létrehozott a Kommunikációs Bizottságnak egy formst a feladatkörök kapcsán, 
továbbá október 22-én kezdetét vette a Mindenki segít napok promóciója.  

Tóth Huba Benedek megosztja, hogy a Gólyabál szervezésével foglalatoskodott.  
Czingráber Péter arról számol be, hogy kijavított és megszerkesztett 4 írást, ezenkívül 

október 21-én publikált egy novellát. A hétvégén elkészítette a Mindenki segít napok 
promóciós cikkét, amit a mai nap publikáltak, továbbá ma délután eligazítást tartott a 
Szerkesztőség új tagjainak. 

Szántó Lili elmondja, hogy részt vett egy SAP táblázat módosító Gazdasági Bizottsági 
megbeszélésen, illetve sor került a Gólyatábor költségvetés ellenőrzésére. 

Könczöl Luca azt osztja meg, hogy október 16-án részt vett az Animátori Fórumon, 
ezt követően egy EHÖK Küldöttgyűlésen. Elmondja még, hogy elkészült a parafal, és arra 
kéri az Elnökséget, hogy szóljanak arról a bizottsági tagoknak, hogy írjanak üzeneteket, 
illetve a kirándulásról is emlékeztessék őket. 

Nagy Anna arról számol be, hogy október 18-án részt vett egy rendkívüli KÖB ülésen, 
ahol többek között megszavazták a közéleti és kari határozatokat, és október 21-én elküldte az 
utalási listát. Wawra Máté közzétette a pályázati kiírásokat, a kliensben pedig sikeresen 
beállította a kérvényfelületet. Október 22-én az ELTE HÖK szociális alelnökével együtt 
átnézték a rendkívüli szociális támogatások fellebbezéseit.  

Layton Sandra megosztja, hogy október 9-én sor került a NAPKAZY kifestésének első 
alkalmára, amit október 10-én folytattak, illetve ezen a napon részt vett egy Gólyatábor 
feedback megbeszélésen. Október 9-én és 14-én egyeztetett Benedek Balázzsal és Gál 
Enikővel a Mindenki segít napok esemény kapcsán, emellett a október 21-én megbeszélést 
tartott a Kommunikációs Irodával. 

Andrónyi Réka elmondja, hogy a szombathelyi Gólyabál szervezésével 
foglalatoskodott.  

Lillik Dóra beszámol arról, hogy október 16-án részt vett egy EHÖK Küldöttgyűlésen, 
illetve egy EHÖK Elnökségi ülésen. Október 17-én Nagy Annával átnézték a KÖB ügyrendet, 
és október 18-án részt vett egy Gólyabál megbeszélésen.  
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2. Küldöttgyűlés időpontja 

Lillik Dóra elmondja, hogy szeretné kitűzni a Küldöttgyűlés időpontját, ami november 
12. lenne. Megosztja, hogy tervez újításokat bevezetni, többek között ismertetné a 
Küldöttgyűlés tagjainak a jogait, emelett az “egyebek” napirendi pontot is szeretné 
relevánsabbá tenni. 

 
 
3. Egyebek 

Wawra Máté beszámol arról, hogy aktualizálta a weblapot, többek között felkerültek 
az új tagokról a képek, és sor került a fogadóóra táblázat frissítésére is. 

Wawra Máté megosztja, hogy az ELTE Press működéséről beszéltek a legutóbbi 
EHÖK kommunikációs ülésen. Elmondja még, hogy a magazinban a többi karhoz képest 
kevésbé képviseljük magunkat, hiszen kari szinten a #mediagroup és Perspektíva segítségével 
minden feladat el van végezve. Felveti, hogy hasznos lenne felvenni a kapcsolatot, és jobban 
képviselni a kart az Össz-ELTE események tekintetében.  

Czingráber Péter elmondja, hogy szemeszterenként 2 ülést tervez megtartani. Kikéri az 
Elnökség véleményét azzal kapcsolatban, hogy a külföldi hallgatók számára tartson-e külön 
ülést, vagy az összes ülést tartsák meg angol nyelven.  

Lillik Dóra megosztja, hogy a Neveléstudományi Kutatócsoport felajánlott egy 
hűtőszekrényt, amit a közösségi térben lehetne elhelyezni, azonban a tisztántartása a Hallgatói 
Önkormányzat felelőssége lenne, így javasolja, hogy a takarítós hét részét is képezze a 
hűtőszekrény takarítása.  

Lillik Dóra elmondja, hogy a Társadalomtudományi Kar Hallgatói Önkormányzatában 
csak az Elnökség rendelkezik szavazati joggal, azonban az üléseken a szervezet összes tagja 
részt vesz minden héten. Felveti ötletként, hogy havonta egyszer a Hallgatói Önkormányzat 
tarthatna közös Elnökségi ülést a Kari Tanácsteremben, így lehetőség adódna arra, hogy a 
Bizottságok mélyebb betekintést nyerhessenek egymás munkájába. Layton Sandra azt 
kérdezi, hogy szükséges lenne-e előre jelentkezni az ülésekre. Lillik Dóra azt válaszolja, hogy 
az ülések időpontját előre kiírnák, és a jelenlét nem lenne kötelező. Felveti, hogy az első 
alkalom megvalósulhatna november 19-én. 

 
 
Nem érkezett több bejelentés, így Lillik Dóra az ülést 19:28 perckor lezárja. 
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Budapest, 2024. október 22.  
 
  
   Lillik Dóra Szóráth Blanka 
        elnök elnök 
ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság 
 ELTE PPK HÖK   
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